
 1

BRM.0012.3.10.2017 
Protokół Nr 33/17 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 

w dniach 22 listopada 2017 r. 
Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). Posiedzenie komisji odbyło 
się  w Sali Obrad (pokój 229). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych;  
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle; 
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 
4. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu; 
5. Hanna Białas - przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
6. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 
7. Bolesław Bezeg - Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 18 października 2017 r. 
6. Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych 

planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok przygotowane przez: 
  - Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu; 
  - Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. 

7. Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  
i Turystyki (plan na 2018 r.) 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały dodatkowe 
propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych planowanych przez 
gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok przygotowane przez: Muzeum Ziemi Kozielskiej w 
organizacji i Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, które zaproponowała 
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wprowadzić i omawiać w punkcie 6 oraz wpłyną projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych 
oraz zespołów szkół w ośmioletnie szkoły publiczne dla których organem prowadzących jest 
Gmina Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 5.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (7 głosami ,,za'') przyjęła 
zaproponowaną zmianę i przyjęła do uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 18 października 2017 r. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów 
szkół w ośmioletnie szkoły publiczne dla których organem prowadzących jest Gmina 
Kędzierzyn-Koźle. 

6. Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych planowanych 
przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok przygotowane przez: 

- Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu 
- Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu; 
- Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
- Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji,  
7. Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  

i Turystyki (plan na 2018 r.) 
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 

 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 18 października 2017 r. 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że drobną korektę zapisów 
wykonał Michał Nowak, za które dziękuje,  przewodniczącą komisji zapytała czy ktoś wnosi 
uwagi do Protokołu nr 32.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej bez uwag przyjęła protokół nr 32 z dnia  
18 października 2017 r.( przez aklamację)  
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół w 
ośmioletnie szkoły publiczne dla których organem prowadzących jest Gmina Kędzierzyn-
Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zawnioskowała, aby w ww. projekcie uchwały 
przedłożonym do Biura Rady Miasta 22 listopada br. poprawić zapisy, wskazała błędy. W § 
1. usunąć słowa ,,zmienia się" i ,,który" oraz w uzasadnieniu po kropce jest zbędne słowo 
,,szkoły".  
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poprosił o poprawkę zapisów.  
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Michał Nowak uważa, że poprawa należy zmienić zapisy, zaproponował prawidłowe 
brzemiennie ,,w uchwale treść otrzymuje brzmienie"   
 
Katarzyna Dysarz dodała, że w uzasadnieniu wkradł się podwójny zapis słowa ,,szkoła". 
 
Kierownik Bożena Jankowska wyjaśniła, że Wydział Oświaty i Wychowania też znalazł te 
błędy, dokonał już stosownej poprawy i poprawiony projekty uchwały zostanie przesłany do 
Urzędu Miasta.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że wobec tego, że Wydział Oświaty i 
Wychowania znalazł już błędy i dokonał stosownej poprawki złożony wniosek uznaje za 
zrealizowany.   
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół  
w ośmioletnie szkoły publiczne dla których organem prowadzących jest  
Gmina Kędzierzyn-Koźle. 
,,za" byli Sylwia Artuna, Agnieszka Iłowska, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta 
Setnicka, Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki.  
 
Ad 5. 
Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych planowanych przez 
gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok (wykaz imprez historycznych, kulturalnych i sportowych 
przygotowane przez: Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu, Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji, Miejski 
Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu stanowią załącznik do nin. protokołu).   
 
Hanna Białas kierownik Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu udzieliła 
szczegółowych wyjaśnień do przedstawionego pisemnego materiału. Dodała, że kalendarz 
imprez MOK przez cały rok jest bogaty w ciekawe imprezy kulturalne, koła i sekcje 
zainteresowań.  
 
Michała Nowak zapytał o ,,Festiwal Mikołaja z Koźla" oraz ,,Dni Twierdzy Koźle" oraz 
miały być to imprezy przemiennie. Radny pochwalił organizację Dni Miasta. Zapytał o 
jubileusz Festiwalu Mikołaja z Koźla. Zawnioskował o organizację koncertów hip-hop dla 
młodzieży.  
 
Na wszystkie pytania odpowiedziała kierownik Hanna Białas. Wyjaśniła, że imprezy 
cykliczne będą się rozwijały. Jest planowane wydanie płyty z okazji jubileuszu ,,Festiwalu 
Mikołaja z Koźla" . W czasie organizacji Dni Miasta nie wyszła współpraca z radiem Esska.  
 
Radny Andrzej Kopacki pochwalił imprezę kulturalną ,,Festiwalu Mikołaja z Koźla", dalej 
liczy, że imprezy związane z rekonstrukcją bitwy w Koźlu będą cieszyły się większym 
zainteresowaniem.  Co od imprez plenerowych najważniejsza jest aura, na którą nikt nie ma 
wpływu. Liczy, że impreza bitwy będzie cieszyła się coraz większym zainteresowaniem w 
Koźlu.  
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Radny Elżbieta Setnicka pochwaliła organizację imprez szczególnie ,,Dni Miasta" oraz 
pochwaliła szatę graficzną zaproszeń na Festiwal Mikołaja w Koźlu. 
 
W dyskusji nad organizacją i terminem Dni Miasta wzięli udział Przemysław Pawlik, który 
zapytał czy jednostki prowadzą monitoring imprez w innych gminach np. Strzelcach 
Opolskich, bo z zeszłym roku te imprezy się pokryły, w Strzelcach Opolskich DJ grał do 
późnej nocy, a w Kędzierzynie-Koźlu impreza się już skończyła. Uważa, że termin imprez 
Dni Miasta w Dniu Dziecka jest nieodpowiedni.  
 
Hanna Białas kierownik Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, że termin 
nie jeszcze zatwierdzony. Lecz terminarz imprez w miesiącach letnich jest bardzo napięty.  
 
Przemysław Pawlik dodał, że galeria Odrzańskie Ogrody będzie organizowała bardzo huczny 
Dzień Dziecka. Nie popiera  terminu, aby Dni Miasta odbyły się w Dniu Dziecka. Proponuje 
również zamiast jednego zespołu  zaprosić jeden kabaret.    
 
Hanna Białas kierownik Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, że na Dni 
Miasta są zapraszane wspaniałe zespoły muzyczne, MOK układa program dla wszystkich od 
dzieci po dorosłych. Uważa, że Kędzierzyn-Koźle zaprasza lepszych wykonawców niż 
Strzelce Opolskie.  
 
Radny Andrzej Kopacki również wypowiedział się w temacie Dni Miasta. Zaproponował 
przeprowadzenie sondy wśród mieszkańców jakie zespoły chcieliby zaprosić na Dni Miasta.  
 
Hanna Białas kierownik Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu uważa, że 
Kędzierzyn-Koźle zaprasza lepszych wykonawców niż Strzelce Opolskie.  
 
Agnieszka Iłowska poinformowała, że znajomi też wybierali Dni Miasta w Strzelcach 
Opolskich, z uwagi na proponowane koncerty.  
 
Michał Nowak uważa, że na Dniach Miasta w Kędzierzynie-Koźlu jest duża różnorodność 
wykonawców. Zaproponował aby koncerty dla dorosłych przenieść na sobotę. 
 

Izabela Migocz, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźle udzieliła 
dodatkowych informacji do szczegółowo przedstawionej informacji pisemnej. Wszystkie 
jednostki szykują się od obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości.  
 
Zenona Kuś dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu udzieliła 
dodatkowych informacji do szczegółowo przedstawionej informacji pisemnej. Wszystkie 
jednostki szykują się od obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości. W 
Kędzierzynie-Koźlu jest bardzo dużo imprez sportowych.  
 
Bolesław Bezeg dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji udzielił dodatkowych 
informacji do szczegółowo przedstawionej informacji pisemnej. Zakłada, że otwarcie 
muzeum nastąpi w 2018 r. zakładają powstanie wystawy stałej.  
 
Andrzej Kopacki pochwalił wszystkie działania muzeum. Zapytał czy odnalezione artefakty 
pozostaną w Koźlu czy zostaną przeniesione do Opola. 
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Bolesław Bezeg wyjaśnił, że znalezione artefakty pozostają zawsze najbliżej miejsca 
znalezienia. 
Michał Nowak zapytał o stan kadrowy.  
Bolesław Bezeg wyjaśnił, że na stałe są zatrudnione 3 osoby oraz 2 stażystów, którym kończy 
się umowa. Planują w przyszłym roku zatrudnić jednego muzealnika. Lecz jest potrzeba 
zatrudnienia kolejnych osób.  
 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyj ęła wykaz imprez 
historycznych, kulturalnych i sportowych planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 
2018 rok przygotowane przez: Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu, Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji, 
Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Ad 6. 
Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  
i Turystyki plan na 2018 r. (wykaz imprez stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle; udzieliła szczegółowych wyjaśnień do przedstawionego pisemnego 
materiału.  
 
Zaprosiła członków komisji na Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbędzie się w dniach 8-9 
grudnia br. (na placu przed Starostwem Powiatowym) oraz w dniach 15-16 grudnia br. (na 
Rynku w Koźlu), oraz przypomniała że w dniu 9 grudnia br. odbędzie się rozpalenie choinki 
na Rynku w Koźlu.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyj ęła wykaz imprez 
kulturalnych współorganizowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2018 rok 
przygotowany przez Wydział Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Ad 7. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Katarzyna Dysarz przypomniała członkom komisji o otrzymanych zaproszeniach dla  
na uroczyste odsłonięcie tablicy pamiątkowej na obiekcie sceny plenerowej-muszli 
koncertowej im. Teresy Haremzy w Kędzierzynie-Koźlu w dniu 24 listopada 2017 r.  
o godz. 14.00 (piątek). 
Przypomniała, że prosi o propozycje do planu pracy na 2018 r. na swoją pocztę.  
Kolejny termin komisji został ustalony na 13 grudnia br. o godz. 16.00 
 
Ad 8. 
Zakończenie obrad. 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 17.40 
zamknęła posiedzenie komisji. 
Protokołowała Anna Dworaczek 

            PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
          Katarzyna Dysarz 


